
 
Vastaus valtuustoaloitteeseen koskien torin kehittämistä tapahtumapaikaksi 
 
KVALT 24.05.2021 § 40  

 
Valtuutettu Arto Satonen jätti seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
"VALTUUSTOALOITE: Torin kehittäminen tapahtumapaikaksi 
 
Vammalan tori on keskeinen paikka Sastamalan kaupungissa ja kes-
kustan elinvoiman kannalta torin toiminnallinen kehittäminen on erit-
täin tärkeää. Tori on säilyttänyt asemansa merkittävänä kauppapaik-
kana toripäivinä, mutta muuten tori ei hyödynnetä riittävästi. Toripäi-
viä lukuun ottamatta torilla on tapahtumia vain satunnaisesti, ei 
säännöllisesti.  
  
Salossa toria on johdonmukaisesti kehitetty tapahtumapaikkana jo 
vuosia. Tulokset ovat huomattavia. Torstain iltatorilla on Salossa ke-
säisin säännöllisesti tuhansia kävijöitä ja kymmeniä torikauppiaita, 
mukana on valtakunnallisesti tunnettuja esiintyjiä. Torstain iltatori li-
sää merkittävästi myös Salon keskustan liikkeiden asiakasmääriä.  
  
Sunnuntaisin Salossa on tapahtumatori, jossa elävän musiikin ohes-
sa paikalliset urheiluseurat ja yhdistykset esittelevät toimintaansa. 
Sunnuntaitori kerää myös satoja kävijöitä säännöllisesti. Molemmat 
toritapahtumat toimivat yhdistyspohjaisesti, mutta Salon kaupunki tu-
kee yhdistyksiä toiminta-avustuksella.  
  
Vammalan torin kehittäminen tapahtumapaikaksi edellyttää esiiinty-
mislavan rakentamista. Mallia voi ottaa esimerkiksi Nurmeksesta, 
jonka torilla on kevytrakenteinen ja tyylikäs esiintymislava.  
  
Torin kehittäminen tapahtumapaikaksi ei vaadi isoja resursseja. To-
rilla jo nyt tapahtuva torimyynti, toteutettu valaistus ja tulossa oleva 
torikello antavat hyvän pohjan jatkokehittämiselle. 
 
Ehdotamme, että Sastamalan kaupunki yhdessä yrittäjäjärjestön, 
keskustan kauppiaiden, sekä paikallisten urheiluseurojen ja yhdistys-
ten kanssa selvittää Vammalan torin kehittämistä tapahtumapaikak-
si. 
 
Kokoomuksen valtuustoryhmä  
 
Arto Satonen Mikko Rauva 
Jussi Mikkola Jari Kortelahti 
Marko Suoniemi Päivi Pelttari 
Janne Pohjolainen Jari Andersson 
  
Ulla Yli-Hongisto Marko Naskali 
Eveliina Asikainen Ashton Peasley 
Petri Kulju"  
 
Päätös: Kaupunginvaltuusto päätti jättää valtuutettu Arto Satosen 
jättämän aloitteen kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 



 
KHALL 13.02.2023 § 26   

 
Vastaus valtuustoaloitteeseen: 
 
Vammalan torin saneeraus on käynnissä ja vaihe 1 on 
valmistumassa helmi-maaliskuun vaihteessa. Esiintymislava 
rakentuu samassa yhteydessä ja lavan katosta suunnitellaan 
parhaillaan yhteistyössä Saskyn kanssa. Katoksen ja sen yhteyteen 
tulevan vessan rakennustyöt alkanevat syksyllä 2023 ja valmista 
pitäisi olla vuonna 2024.  
  
Toriremontin valmistumisen jälkeen kesällä 2023 on oivallista aikaa 
erilaisille tapahtumille esiintymislavalla, torilla ja toripuistossa. 
Työryhmä, johon kuuluu yhdyskuntatekniikan, kulttuuripalvelujen, 
matkailun ja elinkeinopalvelujen edustajat, on laatinut jo erilaisia 
kehittämistoimenpiteitä uudistuvalle torille ja valtuustoaloitteessa 
esille tuotujen tahojen kanssa (yhdistykset, urheiluseurat jne.) 
pidetään maaliskuulla yhteistä suunnittelupalaveria. Sidosryhmiä 
osallistetaan monivaiheisen kehittämisprosessin aikana 
monipuolisesti. 

 
Valmistelija elinkeinojohtaja Tanja Aarnikuru 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää antaa kaupunginvaltuustolle 

valmistelutekstistä ilmenevän vastauksen Arto Satosen 24.5.2021 
jättämään valtuustoaloitteeseen. Valtuustoaloite katsotaan loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Lisätietoja elinkeinojohtaja Tanja Aarnikuru, puh. 040 582 3645 
 
 
KVALT 20.02.2023 § 10    
627/10.03.01.01.00/2021    

 
 

Esittelijä Kaupunginhallitus 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus antaa kaupunginvaltuustolle edeltä selosteosasta 
ilmenevän vastauksen Arto Satosen ym. jättämään 
valtuustoaloitteeseen, joka katsotaan loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 


